



# 新能源運輸基金

## New Energy Transport Fund

11 億元的「新能源運輸基金」資助運輸業及慈善／非牟利機構試驗及推動更廣泛使用綠色創新運輸技術於商用運輸工具。自 2011 年起，基金批出超過 300 個試驗項目，資助額共 2.53 億元。資助範圍包括：

- 試驗申請：資助試驗綠色創新運輸技術
- 應用申請：資助直接購買經試驗證明成熟並適合本地採用的技術

The \$1.1 billion New Energy Transport Fund subsidises the transport trade and charitable/non-profit making organizations to trial and encourage wider use of green innovative transport technologies in commercial transport tools. Over 300 trials with a total subsidy of \$253 million have been approved since the Fund inception in 2011. The subsidy scope includes:

- Applications for Trial: subsidise trials of green innovative transport technologies
- Applications for Use: subsidise direct procurement of products proven to be mature and suitable for local adoption

基金網站



NET Fund Website



### 「新能源運輸基金」資助試驗的電動車： Electric Vehicles Trialed under NET Fund:

 電動的士 Electric Taxi	 電動輕型貨車(客貨車類) Electric light goods vehicle (van type)	 電動輕型貨車(非客貨車類) Electric light goods vehicle (non-van type)
 電動小型巴士 Electric light bus	 電動巴士 Electric bus	 電動中型貨車 Electric medium goods vehicle

### 申請至開始試驗的流程： Flowchart on Application to Commencement of Trial

